

Head of Sales & Business Development

Tobias Metzger



Tobias continues to elevate the position of RWE Technology International in the consulting engineering industry as one of our latest front-runners. His incredible passion for business development and complex projects, as well as his technical and industry knowledge, makes him a perfect leader for our Sales and Business Development department.

Having worked in several leading roles managing and developing sustainable business activities worldwide, he is intimately involved in creating better results for clients and projects. His wide range of project experience has aided him in being adaptive to working with many different clients and project types. Through his previous roles for different business areas and energy markets, Tobias understands that careful consideration of project challenges, market environments and client needs are crucial for long term relationships. Tobias is thoughtful, organized, accountable, and an excellent communicator.

Tobias earned his Diploma in Industrial Engineering from the University of Applied Science Berlin, focusing on environmental technologies and management.

What gives you most satisfaction in your work?

Building up long-term relationships with customers through personal commitment, trustful partnerships and discussions on a level playing field.

Why did you choose RWE TI?

Because of the special value RWETI provides to customers in the energy business with its background of decade long own power generation and mining operations.

What three words best describe you?

open-minded. strategic. international

"You have the choice."

What it means to me:

Making the right choice isn't always easy, especially in our business where often investment decisions for long lasting plants have to be made. But I am personally convinced that with the experience available at RWETI, we are the right partner to support you in making sustainable (business) decisions.

Head of Sales & Business Development

Tobias Metzger



Als einer unserer neuesten Top-Experten stärkt Tobias Metzger die Position von RWE Technology International in der beratenden Ingenieurwirtschaft. Seine große Leidenschaft für Geschäftsentwicklung und komplexe Projekte sowie seine Technik- und Branchenkenntnisse machen ihn zum idealen Leiter unserer Abteilung Sales & Business Development.

Er war bereits in mehreren leitenden Funktionen in der Führung und Entwicklung nachhaltiger Geschäftsaktivitäten weltweit tätig und trägt maßgeblich dazu bei, noch bessere Ergebnisse für unsere Auftraggeber und Projekte zu erzielen. Dank seiner umfangreichen Projekterfahrung ist er in der Lage, mit den unterschiedlichsten Auftraggebern in den verschiedensten Projekten zusammenzuarbeiten. Aufgrund seiner bisherigen Tätigkeiten in verschiedenen Geschäftsbereichen und Energiemärkten ist ihm bewusst, dass eine sorgfältige Betrachtung der Projektherausforderungen, des Marktumfelds und der Bedürfnisse der Auftraggeber von entscheidender Bedeutung für langfristige Geschäftsbeziehungen ist. Tobias Metzger zeichnet sich durch Umsicht, Organisationsgeschick, Verantwortungsbewusstsein sowie hervorragende kommunikative Fähigkeiten aus.

Sein Studium des Wirtschaftsingenieurwesens mit dem Schwerpunkt Umwelttechnologien und -management absolvierte er an der Fachhochschule Berlin.

Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?

Durch persönliches Engagement, vertrauensvolle Zusammenarbeit und Gespräche auf Augenhöhe langfristige Beziehungen zu unseren Auftraggebern aufzubauen.

Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?

Aufgrund der besonderen Wertschöpfung, die RWE TI ihren Auftraggebern im Energiesektor dank ihrer jahrzehntelangen Erfahrung in der Stromerzeugung und im Bergbau bietet.

Welche drei Wörter beschreiben Sie am besten?

Offen, strategisch, international

"Sie haben die Wahl!"

Diese Botschaft bedeutet für mich:

Die richtige Wahl zu treffen, ist nicht immer einfach, insbesondere in unserem Geschäft, in dem häufig Investitionsentscheidungen für langlebige Anlagen zu treffen sind. Ich persönlich bin aber überzeugt, dass wir mit der bei RWE TI vorhandenen Erfahrung der richtige Partner sind, um Sie bei Ihren nachhaltigen (Geschäfts-)Entscheidungen zu unterstützen.